
Ekerö 30 september 2024

Interpellation ställd till Kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson (S)

Angående utgivning av Ekerö tidning.

Bakgrund:

För ett antal år sedan togs beslut att lägga ned Ekerö tidning, vilket samtliga partier ansåg vara 
rätt beslut. Ekerö tidning hade tjänat ut sin tid.

Döm om vår förvåning när Ekerö tidning åter damp ner i kommuninvånarnas brevlådor och 
också i ett betydligt större format än tidigare. Skapandet av tidningen och dess utskick måste 
ha kostat en hel del och detta i en ekonomisk kris med ett flertal miljoner i besparingskrav 
både detta år, 2025 och 2026.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande frågor.

Fråga:

- När och av vem togs beslut om återinförandet av Ekerö tidning

- Hur mycket har detta utskick till samtliga hushåll kostat kommunen och indirekt

skattekollektivet?

För Öpartiet

Desirée Björk


